
 

  
 

 

ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

VІІ скликання 

 

П Р О Т О К О Л 

 

18 грудня  2018  року                    м. Черкаси                                                № 26 

 

засідання  постійної  комісії  обласної 

ради з питань освіти, науки, культури,  

молодіжної  політики  та  спорту 
 

Всього членів комісії – 6 

На засіданні присутні – 5 
 

ПРИСУТНІ: 

голова постійної комісії – Доманський В. М. 

секретар постійної комісії – Ковбоша О. Р. 

члени комісії: Коваленко В. М., Кашко О.М., Озірний О.А.    
 

ВІДСУТНІ: Веретільник В.В  
 

Запрошені: 

Зеленський М.В.– начальник управління сім’ї, молоді та спорту 

облдержадміністрації; 

Коверський А.М. – депутат обласної ради; 

Лашкул В.Г. – депутат обласної ради. 

 
 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 
 

Про громадську організацію «Футбольний клуб «Черкащина – Академія» 

Доповідає: 

Лашкул 

Володимир Григорович 

- депутат обласної ради 

 

Голосування за порядок денний: 

"За" - 5 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 

 

 

СЛУХАЛИ: 

Лашкула В.Г., який поінформував про діяльність футбольного клубу 

майстрів «Черкащина – Академія», що представляє Черкаську область в 
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чемпіонаті України з футболу серед команд групи «А» другої ліги та звернувся 

з проханням підтримки новоствореного футбольного клубу.  

Володимир Григорович  звернувся з пропозицією розгляду на 

позачерговій  сесії обласної ради проекту рішення обласної ради «Про 

громадську організацію «Футбольний клуб «Черкащина – Академія». 
 

 Проект рішення додається до протоколу (додаток  1). 
 

ВИСТУПИЛИ:  

Зеленський М.В, який зазначив, що вивчення порушених у 

запропонованому проекті рішення питань управлінням сім’ї, молоді та спорту 

облдержадміністрації можливе за особистим письмовим зверненням депутата 

Лашкула В. Г. і прийняття рішення обласною радою не є обов’язковим. 

Додав, що  схожий за змістом проект рішення ініційований депутатом 

обласної ради  Лашкулом В.Г. розглядався на пленарному засіданні однієї з 

сесій обласної ради. 
 

Коваленко В.М., яка запропонувала підтримати проект рішення обласної 

ради «Про громадську організацію «Футбольний клуб «Черкащина – Академія» 

та рекомендувати до розгляду на позачерговій сесії обласної ради. 
 

Ковбоша О.Р., яка зауважила, що на вивчення даного питання було 

виділено мало часу та запропонувала розглянути його на наступному 

пленарному засіданні. 

 

В обговоренні взяли участь Коваленко В.М., Ковбоша О.Р., Кашко О.М., 

Озірний О.А.    

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Рекомендувати до розгляду на позачерговій сесії обласної ради 

проект рішення обласної ради «Про громадську організацію «Футбольний клуб 

«Черкащина – Академія». 

2. Доручити  управлінню сім’ї, молоді та спорту облдержадміністрації 

розглянути порушені у проекті рішення питання з урахуванням пропозицій  

депутата Черкаської обласної ради Лашкула В. Г. та поінформувати про 

результати  розгляду на наступному засіданні  постійної комісії обласної ради з 

питань освіти, науки, культури, молодіжної політики та спорту.  

 

Висновок додається (додаток 2). 

 

"За" - 4; "Проти" - 0; "Утримались" - 1; "Не голосували" – 0. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                               В.  Доманський 

 

Секретар  постійної  комісії                                                         О. Ковбоша 

 


